
  

Mondelinge vragen Als ik weer boven op de 
Dom sta… 
11-1-2024 

Vragen: 
Burgemeester Dijksma kwam in haar nieuwjaarstoespraak op 2 januari te spreken over de 
Domtoren. 2024 wordt namelijk het jaar dat onze Dom weer uit de steigers gaat. Dat wordt hoe 
dan ook een feestelijk moment: eindelijk kunnen we de trots van Utrecht weer in volle glorie 
aanschouwen. Zéker voor de jonge kinderen die de afgelopen jaren in onze stad zijn opgegroeid, 
maar de Dom nog nooit “zonder jasje” hebben gezien! Ook is dit een mooie kans om de Domtoren 
na een aantal jaar van restauratie weer écht terug te geven aan de Utrechters en ervoor te zorgen 
dat zoveel mogelijk Utrechters de gerestaureerde Domtoren van dichtbij, van binnenuit – én onze 
mooie stad van bovenaf – kunnen bewonderen. De fracties van PvdA, D66, CDA, S&S, 
Groenlinks, Christenunie, Utrechtnu! en Horizo willen dat de onthulling van de Domtoren een feest 
wordt voor iedere Utrechter. Idealiter zien we dat iedere Utrechter in 2024 de Dom op kan. We 
beseffen dat de middelen schaars zijn en er bezuinigd moet worden en dat wat we vragen geld 
kost. Tegelijkertijd hopen we dat er een manier is om de heropening van de Dom een feest van 
alle Utrechters te laten zijn. Vooral omdat we weten dat een bezoek aan de Domtoren niet voor 
iedereen vanzelfsprekend is, bijvoorbeeld door de kosten, de (beleefde) afstand tot de binnenstad 
of de fysieke toegankelijkheid. Daarom hebben de fracties de volgende vragen: 

1. Kan de wethouder aangeven of het project financieel gunstiger uitvalt dan is geraamd? Zo 
ja, is er te onderzoeken of de middelen die overblijven in te zetten zijn voor een 
publieksactie zoals wij voorstellen, en bij ontoereikende middelen voorrang te geven aan 
Utrechters met een lager inkomen, bijvoorbeeld met een U-pas en/of mensen die de Dom 
nog nooit bezochten? 

2. Kan de wethouder samen met Stichting Utrecht Marketing en Stichting Utrechts EigenDom 
onderzoeken wat de mogelijkheden zijn voor een publieksactie die zoveel mogelijk 
Utrechters de kans geeft om de Dom te bezoeken wanneer de toren helemaal uit de 
steigers is?  

3. Er zijn al educatieve programma’s vanuit Utrecht Marketing om schoolklassen de Dom te 
laten bezoeken. (zie Basisonderwijs | Domtoren ) Kan de wethouder met Utrecht Marketing 
onderzoeken wat er mogelijk is om in het schooljaar 2024/2025 (en daarna) meer 
schoolklassen de Dom te laten bezoeken, en dan vooral klassen uit die buurten waar het 
bezoek aan de binnenstad minder vanzelfsprekend is en/of het gemiddeld inkomen lager? 

4. Kan de wethouder voor de Voorjaarsnota 2024 de raad informeren over de plannen voor de 
heropening van de Domtoren en de kosten daarvan, en daarin terugkomen op gestelde 
vragen met als doel de heropening van de Dom een feest voor alle Utrechters te laten zijn?  

https://www.domtoren.nl/educatie/basisonderwijs/
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